
Forældrebestyrelsesmøde 26/2 2025 

 

Tumlebakken  

- Tumlebakken bliver pr 1.4.25 en del af eventyrhaven. Der er en masse ting der skal gå 
op i forholdt til Tumlebakken, da der er en masse andre gældende regler når nu de 
overgår til vuggestue i stedet for stordagpleje. Det er et mål i fremtiden at tumlebakken 
skal blive en del af vuggestuen her, så alle er på samme matrikel.  

- Onsdag skal Gerner havde møde med alle forældrene fra tumlebakken, hvor de skal 
havde en snak om fremtiden samt skal de møde Henriette(souschef) som skal derned 
og dække timer ind frem til sommerferien. Gerner vil slå en pædagog stilling op til 
sommerferien.  

- Lotte og Manja fra tumlebakken glæder sig til at blive en del af eventyrhaven. Alle 
ansatte og ledelse ser frem til et godt fælles samarbejde i fremtiden.  

Førskolegruppen  

- Førskolegruppen vil som udgangspunkt være som sidste år, den eneste ændring er at 
børnene kun vil være i eventyrhaven denne gang i 5 uger, og derefter rykker op på 
skolen. Så 19 maj flytter førskolegruppen fra eventyrhaven til skolen. 

- Det er Ingse og Mia der kommer fra skolen og skal være en del af førskolegruppen.  
- Det er Henriette og Elin fra eventyrhaven som skal med førskolegruppen.  

Børn og stuefordeling  

- Elin kommer tilbage 19 maj fra skolen og skal så ind og være pædagog på 
nattergalestuen. Cecilie skal starte på nattergalestuen fra 1.4.25 indtil Elin kommer 
tilbage fra førskolegruppen, også rykker hun ned på tryllefløjten.  
 

Generalforsamling d. 23/4  

- Generalforsamlingen starter 18.30 og slutter kl. 21.00 
- Gerner fortæller om hvad der sker i huset. Tove laver formandsberetning og derefter 

skal der være valg. Der er 3 bestyrelsespladser på valg og 3 suppleanter. Der er kaffe og 
kage efterfølgende.  

Nyt fra stuerne  

 

 

Alferne og hobbitterne 



- Har fokus på fælleskabende lege, dans til fagte sange samt fokus på motorik. De laver 
masser af kreative ting på stuen og er en masse på legepladsen, hvor de mødes med 
tumlebakken. 
   

Tryllefløjten  

- Arbejder med sprog samt grovmotorik.  
- Sprog – De har mange tosproget børn på stuen så de øver derfor dette.  
- Finmotorik – de klipper klister, tegner og øver at holde på en blyant.  
- Grovmotorisk – De laver forskellige ting for at styrke kroppens grovmotorik. 
- Fællesskab – de over sig i at lege med alle på stuen på kryds og tværs.  

Grantræerne 

- Bruger lang tid på deres overraskelse til deres afslutningsfest. 
- Har klippet og klistret og gjort klar til fastelavn.  
- Øver meget på at klippe, da nogle syntes det er svært.   
- Høre meget historien ”prinsessen på ærten” 
- Har fokus på legerelationerne samt fællesskaberne.  
- Går i hallen når det passer ind på stuen.  

Nattergalene 

- Øver sig i at klippe. Laver fastelavnsris, nogle syntes det er meget sjovt nogle syntes 
ikke det er sjovt.  

- Holder samling hver for sig store og små.  
- Har dialogisk læsning store og små hver for sig.  
- Har afslapning hverdag inden middagsmad.  
- Det er ikke muligt at tage på tur en fast dag om ugen, så Annie går på tur med små 

grupper på skift.   
 

Uddannelse af personale (Thea Thyra, Fællesskabende pædagogik) Det samme for  

pædagogerne  

- Hedensted kommune har valgt at alt pædagogisk personale skal på Thea Thyra kursus. 
Det er et kursus over 3 gange. Personalet har været afsted en gang indtil videre og skal 
igen til maj.  

- Michela samt Henriette H skal på efteruddannelse og tage PP modul.  
- Resten af pædagogerne skal på efteruddannelse næste efterår. 

 



Sommerferiepasning i ugerne 29+30 

- Der er mange forældre som melder deres børn til feriepasning, på trods af at børnene 
så ikke kommer alligevel.  

- Anne Gerners leder fra kommunen har lavet et brev som Gerner sender ud til alle 
forældre ang. Feriepasning. 

 

Kostpolitik 

- Bianca har lavet et fødselsdagsskriv med eksempler på ting man kan tage med på sin 
fødselsdag til uddeling. Den vil blive sendt ud til alle eventyrhavens forældre på aula. 

-  Der er lavet en mad og måltidspolitik i Eventyrhaven som bestyrelsen har godkendt 
ved mødet i dag. 

Forældrekaffe + arbejdsdag legepladsen den 9.5.25   

Diskofest 

-  Det var en rigtig god diskofest.  
- Vi havde i år valgt at børnene spiste ude på deres stuer og det fungerede bare rigtig 

godt.  
- Det fungerede også supergodt i år at popcorn bare var hældt op i bægre og ikke var en 

popcornmaskine der kørte.  

 

 


